



Ms CHIU Siu Yin Lovinia 趙小燕女士

Chairman, Executive Director and CEO, Medialink Group Limited 羚邦集團有限公司主席、執行董事兼行政總裁

Award category:

Listed Companies - Executive Directors 獲獎類別:上市公司 - 執行董事

Citation of the Panel of Judges 評審團評語

Ms Lovinia Chiu is a confident, articulate and experienced CEO leading a successful listed business in the animation, media and entertainment world. Ms Chiu has good knowledge of the latest trends in corporate governance, including the essence of ESG topics. She believes ESG is a responsibility for everyone in the Group. She has instigated townhall meetings to communicate the importance of the Group's ESG management approach, strategies and policies and the adoption of 5Cs (Creativity, Content, Character, Care and Contribution) to drive the Group's commitment to good ESG practices, particularly the adoption of green offices wherever the Group operates. Ms Chiu is very deserving of the Award.

趙小燕女士是一位有自信、口才流利且經驗豐富的CEO,領導一家在動畫、媒體和娛樂界取得成就的上市公司。趙女士對企業管治的最新趨勢有很好的了解,包括ESG主題的實質。她認為ESG是集團內每個人的責任。她發起了職員大會,以傳達集團ESG管理方法、策略和政策的重要性,以及採用5C(創意、內容、角色、關懷和貢獻)來推動集團對良好ESG實踐的承諾,特別是在集團營運所在地採用綠色辦公室。趙女士非常值得獲得此獎項。





Ms. Lovinia Chiu 趙小燕女士

Chairman, Executive Director & CEO 主席、執行董事兼行政總裁 Medialink Group Limited (2230.HK) 羚邦集團有限公司 (2230.HK)

Thank you to The Hong Kong Institute of Directors for awarding me the "Directors Of The Year Awards 2023 - Listed Companies: Executive Directors", after acknowledging our Board in 2021. It has been a humbling experience for me to join with all other seasoned business leaders in Hong Kong. The award is a continuous recognition of our Board's and everyone at Medialink Group's commitment to corporate governance, integrity, transparency, and accountability to our shareholders and stakeholders.

Celebrating its 30th anniversary in 2024, Medialink, as an IP management market leader in content distribution and brand licensing, pledges to continue encouraging creativity and cultural exchange, and bringing happiness and vitality to the community. Medialink also aims to ensure the highest standards of corporate governance to maximise its value and benefit the community.

我謹此感謝香港董事學會繼於2021年頒授「傑出董事會」獎項予羚邦集團董事會後,今年向我頒發「2023年度傑出董事獎-上市公司:執行董事」獎項,能夠與多位經驗豐富的本地商業領袖一起競逐此獎項讓我深感榮幸。這個獎項亦代表著羚邦集團董事會及全體員工對企業管治、誠信、透明度,以及對股東及持份者的承諾獲得持續認可。

羚邦集團即將於2024年踏入30週年誌慶。作為領先的媒體內容發行和品牌授權企業,我們將繼續積極推廣創意及文化交流,為社會帶來正能量和快樂,同時志於透過高標準的企業管治致力提升集團價值及為社區創造最大利益。



羚邦發行多套動畫及真人電影。 Medialink's distributes multiple sets of Japanese anime and live-action movies.



羚邦自家動漫平臺Ani-One[,]其YouTube[®] 頻道擁有超過數百萬訂閱使用者以及超過7億瀏覽量[。] Medialink's own animation platform Ani-One[®] - its YouTube[®] channels have millions of subscribers and more than 700 million views.



羚邦於亞洲各地參與授權展、動漫節及博覽會,深受大眾歡迎。 Medialink participates in licensing shows. ACG events and exhibitions across Asia, receiving overwhelming support.



羚邦推出自家生產動漫精品·並於旗下電子商務平臺Ani-Mall® 發售。 Medialink launches self-produced products and sells them on own e-commerce platform Ani-Mall®